

邀请函

INVITATION

2022 遗产保护与可持续发展国际会议 暨文化遗产保护高校联盟成立大会

2022.12.3-2022.12.4

尊敬的 燕宁娜 教授：

您好！

由苏州大学中国—葡萄牙文化遗产保护科学“一带一路”联合实验室发起，苏州大学金螳螂建筑学院、国际合作交流处、研究生院承办的2022 遗产保护与可持续发展国际会议暨文化遗产保护高校联盟成立大会将于 2022 年 12 月 3-4 日在苏州大学金螳螂建筑学院·学术交流中心举办。届时将举行“文化遗产保护高校联盟”预备会议及启动仪式。

敬请您作为“文化遗产保护科学高校联盟”理事会成员出席本次活动，感谢您一直以来对学院与联合实验室发展的关心与支持，恭迎莅临！

此致

敬礼！

中国—葡萄牙文化遗产保护科学“一带一路”联合实验室
2022年10月

Dear Prof. Yan,

Initiated by the China-Portugal Joint Laboratory of Cultural Heritage Conservation Science supported by the Belt and Road Initiative, Soochow University, The 2022 International Conference on Heritage Conservation and Sustainable Development and Founding Meeting of the "Cultural Heritage Conservation University Network" (C-UN) will be held in Academic Exchange Center, Gold Mantis School of Architecture, Soochow University from December 3-4, 2022. The preparatory meeting and launching ceremony of the "C-UN" will be held at that time.

We sincerely invite you to attend this activity as a member of the Council of "Cultural Heritage Conservation University Network", Thank you for your concern and support for the development of the college and the joint laboratory. Welcome!

Yours sincerely,

China-Portugal Joint Laboratory of Cultural Heritage Conservation Science supported by the Belt and Road Initiative

October 2022



苏州大学
SOOCHOW UNIVERSITY



中国—葡萄牙文化遗产保护科学
“一带一路”联合实验室
China-Portugal Joint Laboratory of Cultural Heritage Conservation Science supported by the Belt and Road Initiative